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PROTOKOLL KRETSSTYRET 
 

       KS-møte nr. 19/2022-2024   

       Utsendelsesdato: 29. april 2024 

       Merknadsfrist: 6. mai 2024 

 

Møtetid: Mandag 22. april 2024       Møtested: Brynsveien 13 (Teams) 
 

  Til stede Forfall Ikke møtt 

Leder: Marcela Montserrat Fonseca Bustos  X   

Nestleder: Frode Jacobsen X   

Medlem: Lars Trælvik X   

Medlem: Hedi-Anne Birkeland   X  

Medlem: Caroline Saastad X           

Medlem: Pia Kristensen Moe X          

Medlem: Karmjit Grewal          X  

Ansattes repr.: Rune Hebjerk X   

1. varamedlem: Junjie Cao X   

2. varamedlem: Birgit Opland   X  

Generalsekretær: Magne Brekke X   

Seniorrådgiver: Robert Gausen X   
------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Tone Holm Dagsvold og Audun Eikeland fra administrasjonen deltok i hele møtet. 

Pia Kristensen Moe deltok ikke i behandlingen av behandlingen av innstilling til valgkomite, 

sak K-190.   
 
 

Sakliste: 

 

K-188 Godkjenning- KS-protokoll nr. 18/2022-2024  

K-189 Årsrapport 2023  

K-190 Forberedelser til kretstinget  

K-191 Forslag til kretstinget  

K-192 Forslag Strategisk plan 2024 -2028  

K-193 Høringsinnspill til lov om personopplysninger i idretten  

K-194 Utvikling Ekeberg – status og fremdrift  

K-195 Orienteringssaker 

- Kortsiktige løsninger idrettsanlegg  

- Rapportering til Oslo kommune 

- Lansering forskningsrapport fra OsloMet/NIH 
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K-188 Protokoll   

KS-protokoll nr. 18/2022-2024. 

 

Vedtak: 

 Protokollen ble godkjent. 

 

 

K-189 Årsrapport 2023 

Generalsekretæren innledet til saken og la frem administrasjonens forslag til 

årsberetning for 2023. 

 

Kretsstyret stilte spørsmål og diskuterte omkring årsberetningens funksjon og format.  

 

 Vedtak: 

Årsrapport for 2023 ble godkjent med de merknader som fremkom i møtet. 

 

 

K-190 Forberedelser kretsting 

Generalsekretæren innledet til saken og gikk gjennom saker som kretsstyret innstille til 

kretstinget. Pia forlot møtet under behandlingen av innstilling til valgkomiteens 

medlemmer på grunn av habilitet. 

 

Kretsstyret diskuterte innholdet i administrasjonens forslag, herunder kandidater til 

OIKs hederstegn og innstilling til valgkomite.  

 

Vedtak: 

- Styret ba administrasjonen om å forberede tinget i tråd med saksnotet og innspill 

fra møtet.  

- Arbeidsutvalget ble gitt fullmakt til å ferdigstille forslag til ny valgkomite. 

- OIK deler ut hederstegn til kandidat som bestemt i møtet. 

 

 

K-191 Forslag til kretstinget 

Generalsekretæren innledet til saken. Det har kommet et forslag til kretstinget, fra NFF 

Oslo. NFF Oslo foreslår at OIK endrer sine retningslinjer og praksis for tildeling av 

treningstid i flerbrukshaller. De ønsk 

er at lag fra Oslo kommune som deltar i NFF Oslo sitt seriespill i futsal også skal få 

tilgang til treningstid på de samme spilleflater som de skal konkurrere på. 

 

Kretsstyret gikk gjennom forslaget og administrasjonens vurdering. For 

bestemmelsene i dagens retningslinjer ligger det til grunn en vurdering av at 

futsalaktiviteten for barn og ungdom i Oslo er et supplerende tilbud til etablerte 

fotballag i Oslo. Kapasiteten i fleridrettshallene i Oslo tilsier at det må være relativt 

høy terskel for å oppnå rettigheter i fordelingen. Forslaget fra NFF Oslo vil ha svært 

negative konsekvenser for hallidrettene i Oslo i form av tapt brukstid. 

 

Kretsstyret legger til grunn at det er NFF Oslo sin oppgave å organisere aktiviteten, 

sportslig og organisatorisk, slik at den skiller seg fra fotballaktiviteten, og at den 
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tilfredsstiller kravene for å telle med. Et av disse kravene er at den terminfestede 

aktiviteten avholdes med jevnt intervall og strekkes seg over minimum 6 måneder.  

 

Kretsstyret kan ikke se at det foreligger ny informasjon om utviklingen av 

futsalidretten i Oslo som endrer tidligere vurderinger. Kretsstyret støtter ikke forslaget. 

 

Vedtak: 

Styret ba administrasjonen om å ferdigstille kretsstyrets innstilling basert på saknotatet 

og merknader som kom frem i møtet. 

 

 

K-192 Forslag Strategisk plan 2024 -2028  

Generalsekretæren innledet til saken. Kretsstyrets forslag ble sendt på høring i 

organisasjonen med svarfrist 22. mars. Det var kommet inn ti høringsinnspill ved 

fristens utløp. 

 

Kretsstyret gikk gjennom innspillene og arbeidsgruppens kommentarer og forslag til 

endringer. Kretsstyret støtter arbeidsgruppens vurderinger og forslag til justeringer. 

Tiltak beholdes som benevnelse på handlingspunktene. 

  

 Vedtak: 

 Kretsstyret ba administrasjonen om å ferdigstille kretsstyrets forslag til strategisk plan 

iht de merknader som fremkom i møtet.  

 

 

K-193 Høringsinnspill til lov om personopplysninger i idretten  

Generalsekretæren innledet til saken. Oslo Idrettskrets har fått tilsendt  

 

Kretsstyret gikk gjennom forslaget til retningslinjer og støttet administrasjonens 

innstilling.  

 

Vedtak: 

Kretsstyret tok saken til orientering og ba administrasjonen om å ferdigstille og levere 

høringsinnspill innen fristen 

 

 

K-194 Utvikling Ekeberg – status og fremdrift  

Generalsekretæren innledet til saken og la frem status for arbeidet med Campus 

Ekeberg, herunder forhandling om leieavtale for skolen.  

 

Vedtak: 

Kretsstyret tok saken til orientering og ba generalsekretæren om å følge opp i tråd med 

de merknader som fremkom i møtet. 

 

 

 

K-195 Orienteringssaker  

Kortsiktige løsninger idrettsanlegg  

Generalsekretæren orienterte om dialog med byrådet om kortsiktige løsninger for å 

bedre anleggssituasjonen i Oslo. 
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Rapportering til Oslo kommune  

Generalsekretæren orienterte om dialog med Bymiljøetaten om krav og rutiner for 

rapportering til Oslo kommune. 

 

Lansering forskningsrapport fra OsloMet/NIH  

Generalsekretæren orienterte om kommende lansering av forskningsrapport knyttet til 

OIKs arbeid med «idrett for alle». 

 

 

 


